
ZAPISNIK	SASTANKA	IZVRŠNOG	ODBORA	PODRUŽNICE	HAC	
NEZAVISNOG	CESTARSKOG	SINDIKATA	

	
održanog	19.	studenog	2020.	s	početkom	u	10	sati	

	
Sastanak	je	održan	online.	
	
Prisutni:	Dario	Franković,	Anđelko	Kasunić,	Dalibor	Pavlović,	Damir	Dundić,	Ivica	Valerijev,	
Goran	Jovančević,	Goran	Kokanović,	Jurica	Hovorka,	Marko	Žužul,	Miroslav	Žura,	Tihomir	
Dugi,	Nikola	Cikač,	Milan	Bagarić,	Miroslav	Vrljić,	Daniel	Zubčić,	Zoran	Šapić,	Stjepan	
Ivanišević,	Stjepan	Gredelj,	Kristijan	Knežević,	Marinko	Mataija,	Marijana	Bukovac,	Mario	
Andrašek,	Radmila	Ramić,	Ivica	Antunović,	Tihomir	Drglin,	Matija	Belančić,	Josip	Baričević,	
Smiljana	Plakalović,	Vladimir	Ožvatić,	Mijo	Barbir,	Ivan	Škaro	
	
Ostali	prisutni:	Zvonimir	Lovrić,	Svjetlana	Slapernik	Cipar,	Marina	Ivandić	
	
Zapisnik:	Ivandić	
	
Dnevni	red:	
	

1. Izvješće	o	radu	
2. Rad	u	vrijeme	pandemije	
3. Razno	

	
Ad	1.	Izvješće	o	radu	
	
1.1. Zapisnici	sa	zadnjih	sastanaka	–	Utvrđeno	je	da	nema	potrebe	za	izmjenama	

zapisnika.	
1.2. Izmjena	sporazuma	o	odlasku	u	mirovinu	uz	poticajnu	otpremninu	–	Razgovarano	je	s	

Upravom	da	će	se	mijenjati	Sporazum	zbog	toga	što	radnici	koji	odlaze	ne	znaju	iznos	
otpremnine	dok	im	ne	prestane	radni	odnos.	Još	uvijek	nije	započet	proces	izmjena.		

1.3. Ugradnja	kamera	na	ophodarska	vozila	–	Započeo	je	pilot	projekt	i	prikupljanje	
ponuda,	ugradnja	kamera	će	biti	brža	nego	izmjena	retrovizora.	Predviđeno	je	4	
milijuna	kuna	za	kapitalne	investicije	u	održavanju.	

1.4. Presude	za	blagdane	–	Stigle	su	još	dvije	nove	presude	i	u	našu	su	korist,	poslodavac	
se	žalio	na	presude	na	viši	sud	i	dosad	smo	dobili	šest	različitih	presuda	s	različitim	
iznosima	za	vrijednost	sata,	što	znači	da	ćemo	se	po	pravomoćnosti	prve	presude	s	
poslodavcem	morati	sporazumjeti	oko	prosječne	vrijednosti.	Neki	radnici	su	odlučili	
sami	pokrenuti	tužbu	za	blagdane,	no	sindikat	se	od	toga	ogradio	jer	ne	možemo	
pokriti	tolike	troškove	vještačenja,	upravo	zato	i	čekamo	pravomoćnu	presudu	kako	
bi	se	cjelokupni	paket	za	sve	radnike	riješio	putem	sporazuma.		

1.5. Poklon	za	Božić	–	Ove	smo	godine	odlučili	napraviti	nešto	drukčije	pa	smo	dali	izraditi	
veliki	ručnik	sa	znakom	NCS-a	uz	standardni	kalendar	i	kemijsku.	Nema	viškova,	pa	
treba	biti	pažljiv	u	podjeli.	U	ponedjeljak	će	svima	biti	poslani	popisi	članova	u	
njihovoj	jedinici	da	još	jednom	provjerimo	je	li	popis	u	redu.	Ideja	je	bila	da	
organiziramo	druženja	po	organizacijskim	jedinicama,	ali	to	je	u	ovom	trenutku	
nemoguće	s	obzirom	na	situaciju.	Naslovnu	fotografiju	za	kalendar,	kao	i	prethodnih	



godina,	izradio	je	kolega	iz	TJO	Maslenica	–	jednoglasno	je	odlučeno	da	će	mu	za	rad	
biti	isplaćeno	2.500	kn.	
	

Ad	2.	Rad	u	vrijeme	pandemije	
	
Nastao	je	problem	oko	provedbe	Odluke	o	pokrivanju	troškova	za	vrijeme	pandemije	kod	
operativnih	radnika	zbog	neusklađenosti	s	Odjelom	za	ljudske	potencijale,	pa	nekim	
radnicima	koji	su	bili	u	samoizolaciji	nije	isplaćen	iznos	u	skladu	s	Odlukom.	To	je	
iskomunicirano	s	Upravom,	tako	da	će	svim	ljudima	koji	su	bili	u	samoizolaciji	od	ožujka	
(ukoliko	su	zakinuti)	firma	namiriti	razliku	između	osnovnog	iznosa	koji	su	već	dobili	do	
iznosa	na	koji	imaju	pravo	temeljem	Odluke	–	podsjećamo,	prema	Odluci	se	vrijeme	
provedeno	u	samoizolaciji	plaća	kao	aktivno	dežurstvo	(operativa),	odnosno	rad	od	kuće	
(administracija).	Od	ožujka	i	početka	pandemije	na	bolovanju	je	zbog	koronavirusa	bilo	
gotovo	10	posto	zaposlenika,	a	trenutno	se	radi	o	između	2,5	i	2,7	posto	radnika.	
	
Ad	3.	Razno	

	
Solidarne	pomoći	
	
TJO	Varaždin	–	2.500	kn	
TJO	Brinje	–	2.500	kn	
TJO	Ivanja	Reka	–	2.500	kn	
TJO	Maslenica	–	2.500	kn	
	
Za	TJO	Đakovo	–	1.000	kn	
Za	TJO	Maslenica	–	1.000	kn	
Za	VP	Veliki	Gložac	–	1.000	kn	
Za	NP	Lužani	–	500	kn	
Za	TJO	Sl.	Brod	–	500	kn	

	
Solidarne	pomoći	su	jednoglasno	odobrene,	uz	primjedbu	jednog	člana	IO	da	bi	opremanje	
tehničkih	jedinica	trebao	platiti	poslodavac.		
	
Ove	smo	godine	bili	izdašni	u	isplati	solidarnih	pomoći,	trebamo	postaviti	određene	granice	
za	količinu	isplata.	
	
Na	pitanje	može	li	se	učlanjivati	radnike	na	određeno	odgovor	je	da	može.		
	
Napomenuto	je	da	će	se,	čim	to	mogućnosti	budu	dozvoljavale,	ponovno	razgovarati	o	
povećanju	plaća,	kako	za	već	spomenute	radnike	u	3.	dodatku	kolektivnog	ugovora,	tako	i	za	
cestare	i	blagajnike	–	plaće	blagajnika	trebale	bi	nastaviti	pratiti	plaće	vozača.	
	
Prisutni	su	pozdravili	kolegu	Marija	Andrašeka	koji	odlazi	u	mirovinu	i	zahvalili	mu	na	
dugogodišnjem	radu.	
	
Izrađeni	su	novi	mailovi	sindikata	s	domenom	ncs.hr	za	zaposlene	u	sindikatu,	kontakt	e-mail	
sindikata	glasi	ncs@ncs.hr	



Ime	Kase	uzajamne	pomoći	SRHCA	izmijenjeno	je	i	sada	se	ta	kasa	zove	KUP	HAC	NCS.	
	
Idući	sastanak	će	se	održati	početkom	prosinca.	
	
	
Sastanak	je	završio	u	11	sati.	


